

الربى

AL-RUBA



أهلاً بكم في وجهة الربى

أسلوب حياة جديد
لمستقبل مستدام

Welcome to Al Ruba

A fresh approach for
a sustainable future







من قلب
الطبيعة

Embedded
in Nature





اكتشف أسلوب حياة جديد في وجهة الربى،
حيث تنسجم الطبيعة مع التراث والثقافة في
مجتمعات سكنية وتجارية.

بتوسط الواجهة وادي تحيط به المسطحات
الخضراء من كل جانب، ليمنحك تجربة معيشية
صحية تنبض بالتوازن والراحة.

Discover a new way of living with
Al Ruba. Immersed in nature and rooted
in culture, this series of residential and
commercial communities is thoughtfully
designed around a peaceful valley and
network of green spaces for a healthy,
connected lifestyle.

تجربة فريدة

Naturally Inviting

في وجهة الربى، يعيش السكان تجربة فريدة في قلب بيئة خضراء تمنحهم فرصة الاستمتاع بحياة أكثر صحة وسعادة.

تمتد مسارات المشي والدراجات لتصل بين الأحياء السكنية والمرافق الحيوية، كالمساجد والمدارس ومراكز الرعاية الصحية والمراكز التجارية، مما يسهل الوصول إليها جميعاً سيراً على الأقدام.

يتفرد الوادي بكونه ممراً مائياً طبيعياً والذي يمر بانسيابية عبر الوجهة بأكملها، وتحيط به المسطحات الخضراء المتنوعة. وعلى جانبه، تمتد الحدائق والمساحات المجتمعية المفتوحة، لتصبح وجهة مثالية للتواصل والاستمتاع بالتجارب والأنشطة.

تتميز كافة الوحدات السكنية بتصاميمها المستوحاة من الطراز السلطاني، حيث تجسد أصالة الرياض وتراثها العريق، لتجمع بين الهوية المحلية وروح التطوير.

Al Ruba aims to bring communities together within a beautiful, sustainable green network, encouraging every family to enjoy a healthy, happy lifestyle.

Walkways and cycle paths connect each residential area to essential amenities, from mosques to schools, healthcare to retail. Everything you could need is within easy walking reach.

A unique landmark feature of Al Ruba is its wadi. This verdant waterway weaves naturally through the whole development. Linear and neighborhood parks run alongside, creating open spaces that are perfect for sharing experiences as a community.

The Salmani architecture of the residences and public buildings blends cultural heritage with a forward-looking spirit. Al Ruba opens up a bright future that respects Riyadh's proud past.



موقع ينبض بالحياة

A Place Full of Life

تتميز وجهة الربى بتواجد المرافق والخدمات الرئيسية، مع الحفاظ على ربط المعالم الرئيسية في مدينة الرياض بالوجهة. بالقرب منك:

استاد الملك فهد الدولي
المسار الرياضي
حديقة الملك سلمان
محطة مترو 'خشم العان'
محطة قطار سار
مستشفى الحرس الوطني
كلية الملك فهد الأمنية

Al Ruba offers every facility, whilst remaining conveniently connected to the city, its transport hubs and attractions, including:

King Fahd Stadium
Sports Boulevard
King Salman Park
Khashm Al An Metro Station
SAR Railway Station
National Guard Hospital
King Fahd Security College



مترابطة بتناغم طبيعي

Naturally connected

يمتد الوادي وروافده بشكل انسيابي عبر أرجاء وجهة الرّبي ليكون حلقة الوصل بين مختلف الأحياء السكنية ليصنع قلباً نابضاً بالحياة في صميم الوجهة.

يستطيع سكان كل قسم من الأقسام الأربعة الوصول بسهولة مشياً على الأقدام إلى المدارس والنادي الرياضي والمسجد أو الجامع، مما يعزز من جودة أسلوب الحياة اليومية. كما تمتد الحدائق في كافة أرجاء الرّبي، بينما تتوسطها المتاجر والمكاتب لتشكل مركزاً حيويّاً متكاملًا.

وقد حُصص 20% من مساحة الرّبي للمناطق المفتوحة والوادي، مما يضفي شعوراً بالراحة يثري نمط المعيشة ويعزز من الإحساس بالانتماء المجتمعي.

Tracing its way through the whole of Al Ruba, the wadi and its tributaries connect every community in the destination and create a fresh, flowing heart.

Each of the four sections offers easy walking access to a school complex, club house and local or juma mosque. Linear parks weave across Al Ruba, with shops and offices providing a central hub.

Altogether, 20% of Al Ruba is dedicated to open spaces and to the wadi, giving the destination an open, airy feel that enhances quality of life and encourages a sense of community.

Al Ruba Destintation in numbers:

6,710 villas

2,556 apartments

140,000 sqm commercial

وجهة الرّبي بالأرقام:

6,710 فيلا

2,556 شقة

140,000 م² مساحات تجارية



الفلل
The Villas

مساجد
Mosques

مواقف للسيارات
Parking

مدارس
Schools

مرافق خدمية
Civic Facilities

مرافق صحية
Healthcare Facilities

المباني التجارية
Commercial Buildings

مباني سكنية
Apartment Buildings

مسطحات خضراء
Greenery

وجهة مركزها الإنسان

Human-Centric Destination

في وجهة الربى، تتكامل الخدمات والمرافق لتكون على بُعد خطوات سيراً على الأقدام، مما يعزز التواصل الاجتماعي ويُعمّق شعور السكان بالراحة والانتماء.

ومع توافر المساحات المفتوحة والمتكاملة على مقربة من الوحدات، يحظى السكان بفرص للتجمع وممارسة أنشطة تُسهم في تعزيز الروابط الاجتماعية وتحسين جودة الحياة.

By integrating services, amenities and entertainment options within easy walking distance, Al Ruba creates coherent neighborhoods where relationships can flourish.

And, with an abundance of inviting, connected open spaces on the doorstep, families can come together to enjoy activities that enhance the quality of life for young and old.





تصاميم تعزز
جودة الحياة

Enhanced
Quality of Life





تتضمن وجهة الربى أكثر من 9,000 وحدة سكنية، وقد جرى تصميم كل وحدة بعناية فائقة، حيث بُنيت الواجهة على مبادئ تجمع بين الاستدامة البيئية والجمال المعماري، لتشكل في مجملها بيئة مريحة، يسهل الوصول إليها، وتناسب نمط الحياة الحديث والمتكامل.

Al Ruba features more than 9,000 residential units, each thoughtfully designed with great attention to detail. The destination is built on principles that combine environmental sustainability with architectural beauty, creating a comfortable, accessible environment that suits a modern, integrated lifestyle.

بالقرب منك On Your Doorstep

يوفر مجتمع الربى كل ما تحتاجه على بُعد خطوات.

تتوفر كافة المرافق والخدمات، من متاجر التجزئة إلى المدارس والمساجد ومراكز الرعاية الصحية. كما تضم الحدائق الخضراء نوادي للأنشطة المجتمعية.

Al Ruba places everything the modern family could need within walking distance.

Find every amenity, from retail, to schools, mosques and healthcare, plus club houses for community activities.



مساحات خضراء
Open Green
Network



مناطق ألعاب
للأطفال
Kids Playground



حدائق خاصة بالأحياء
Neighborhood
Parks



نوادي رياضية
Sports Clubs



مراكز تجارية
Retail Options



مدارس
Schools



مساجد
Mosques



مراكز صحية
Healthcare



مرافق مدنية
Civic Facilities



حياة نبنها

Life Enhanced

تفخر NHC بتطويرها وجهات تمنح الجميع حياة أفضل اليوم وغداً، لذلك نحن لا نحقق معايير الجودة المعتادة فحسب، بل نتخطاها إلى مستوى أعلى.

منذ عام 2016 انطلقنا في رحلة بناء بنية تحتية مستدامة لمشاريع تنبض بالحياة ومساحات عمرانية تعيد صياغة فن عيش الحياة.

تحيط وجهاتنا السكان والزوار بمختلف أبعاد الحياة السلسلة وذلك من خلال التخطيط المدروس للمواقع والمرافق العامة، على بعد دقائق من مراكز التسوق والمساحات الخضراء في خطوة تلامس احتياج الحياة وأنماطها المتنوعة في كل يوم.

تحرص NHC في كل ما تبنيه على تنمية ازدهار عمراني ينعم فيه الفرد والعائلات بالراحة والرفاهية، وإحداث نقلة ترتقي بتجربتهم وتُقبل بهم على الغد بالاستثمار الذي ينمي قيمته على مدى الأعوام.

NHC develops destinations that offer everyone a better life, today and tomorrow. We take pride in going beyond the usual quality standards, taking them to a higher level.

Since 2016, we have been on a journey to build sustainable infrastructure, working on vibrant projects and urban spaces that redefine the art of living.

In each of our destinations, carefully planned locations and public facilities offer residents and visitors a seamless lifestyle, with shopping centers and green spaces just minutes away.

At NHC, everything we build is aimed at fostering urban prosperity. We want individuals and families to enjoy a transformative experience that enhances their wellbeing, at the same time anticipating the future through investments that continue to grow in value.



تواصل معنا

Contact Us

الموقع الإلكتروني

Website

nhc.sa

التواصل الاجتماعي

Social Media

@SaudiNHC



الهاتف

Phone Number

920 033 499





nhc.sa